

New A la Carte & Dim Sum Menu – Yat Tung Heen, Eaton HK

Terms & Conditions條款及細則:

1. Promotion entitles Langham Supper Club members who make an advanced reservation for dinner after 6pm at Yat Tung Heen in Jordan, Hong Kong to enjoy an additional 10% off their standard 15% discount (totaling 25% total).
Langham Supper Club會員凡於晚上六時後入席即可享額外九折，連同會員折扣共享有高達七五折優惠。
2. Additional 10% service charge will be added based on original price.
加一服務費將根據原價計算。
3. Offer is applicable through October 31, 2018 with explicit exception of Mid Autumn Festival dates September 21-26, 2018. Other blackout dates may apply.
優惠由即日起至2018年10月31日有效，除2018年9月21至26日中秋節時段外。
4. Offer is applicable to a maximum 12 persons per visit
優惠只適用於最多1枱12位用膳。
5. Eligible for dinner reservations made and redeemed only by Langham Supper Club members at Yat Tung Heen in Jordan, Hong Kong.
是次優惠只適用於佐敦逸東軒之Langham Supper Club會員。
6. Promotion cannot be used in conjunction with other offers or promotions outside of Langham Supper Club.
是次推廣活動不可與Langham Supper Club以外的優惠同時使用
7. This offer is available for dine-in only.
優惠只適用於堂食。
8. Promotion is subject to availability and the discretion of Yat Tung Heen management. In the event of any dispute regarding the rules, conduct, results and all other matters relating to the Promotion, the decision of management shall be final and no correspondence or discussion shall be entered into.
任何與是次活動有關的爭議，將由逸東軒作最終決定權。
9. Yat Tung Heen reserves the right to withdraw this promotion at any time and for any reason without prior notice.
逸東軒擁有絕對權利隨時取消是次活動而毋須預先通知。